

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中小企界別 — 貿易業
SMEs – Trading

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



銀獎 Silver Award



新達化工有限公司
Sunta Chemical Limited

新達化工有限公司 Sunta Chemical Limited

新達化工有限公司一直致力推動綠色生活態度，以永續發展為目標。公司網頁設有專區與持份者分享綠色健康文化，內部更定期舉辦環保工作坊，於日常生活實踐環保。

Sunta Chemical Limited strives to promote green living attitude and moves towards the goal of sustainable development. The company has dedicated a green page on its website to share green healthy living with stakeholders, organised regular green workshops internally and put environmental protection into practice in daily life.



定期舉辦環保工作坊，向員工推廣綠色生活模式。

Promoting green living styles among its staff members by organising regular eco-workshops.



每年舉辦舊書捐贈計劃，向員工及業務夥伴收集舊書，並捐贈予內地學校，減少浪費資源。

Organising annual book donation programme to collect books from employees and business partners and donating to schools on the Mainland every year to minimise the waste of resources.



把客戶或業務夥伴送贈的月餅轉送給劏房住戶，減少節日剩食及宣揚社區關愛。

Redistributing mooncakes from clients or business partners to the occupants of sub-divided flats with a view to reducing festive food waste and promoting community engagement.